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Председник Политичког савета Демократске странке (ДС) Драгољуб Мићуновић изјавио
је у понедељак да није реална могућност да председник Социјалистичке партије Србије
(СПС) Ивица Дачић буде премијер, јер би то изазвало конфликте у владајућој коалицији.

  

"Ја сам то први пут синоћ чуо. Мислим да није реална могућност да место премијера
добије једна мања странка. То би изазвало турбуленције унутар коалиције. После
коалиције 'За европску Србију', највише мандата има Г17 плус, па би се (председник Г17
плус Младјан) Динкић ту вероватно нашао... ушли бисмо у велике конфликте", казао је
Мићуновић на Радио-телевизији Б92.

  

Он је навео да би за ДС било прихватљиво да Дачић буде премијер ако би се нашао
консензус унутар коалиције, али да му се то тренутно не чини реалним. "Не због Дачића,
већ због односа снага у парламенту", казао је Мићуновић.

  

Он је говорећи о изборима на Косову казао да је излазност Срба била свакако већа од
очекиване, као и да су Срби из енклава требали да изадју да гласају на тим изборима.

  

Говорећи о одлуци министра спољних послова Србије Вука Јеремића да Србија не
присуствује додели Нобелове награде кинсеком дисиденту, он је казао да је за њега од
саме одлуке више спорно објашњење министра да се руководио националним
интересима кад је то одлучио.

  

(Бета)
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